
Bestyrelsesmøde d. 14. mar. 2018 

Bo Thune, Kim Rasmussen, Marianne Opperheuser, Anette Krogsgaard. 

BT: Kontrakten med kommunen skal genforhandles i løbet af foråret. 

Vi havde møde med det `nye` kultur og idrætsudvalget fra Køge Kommune d.23/3 vedr. vores 

træningsplads. Det store spørgsmål er om kreds 84 kan få lov at blive hvor vi er i dag eller om kredsen skal 

flyttes. Begge parter havde forberedt godt på mødet som blev holdt i vores klubhus. Fra bestyrelsens side 

havde vi valgt at være åben og positiv over for hvad Kommunen måtte komme MEN vi lage ikke skjul på at 

vi meget gerne så en løsning med at blive hvor vi er i dag. Kommunens kultur og idrætsudvalg syntes det 

var et godt og konstruktiv møde og vender tilbage efter påske med nogle oplæg til videre forhandlinger 

vedr. klubhus og træningsplads.   

BT: Køb af mere grus til bane og pladsen. 

BT: Schæferhundeklubben har fået tilbud på kredshjemmesider fra dem som hoster deres hjemmeside. 

Kreds 84 ser nærmere på tilbuddet. 

BT: Fra 2019 kommer det nye prøveprogram så snart vi ved noget mere om det vil vi holde et 

medlemsmøde omkring det nye prøveprogram.  

BT: Der er købt farvetoner hjem til kredsens kopimaskine. 

AK: Heidi Eis er nyt BHU medlem så BHU nu består af Anette Krogsgaard og Heidi Eis. 

AK: Klatter- springet (A spring) samt flugt-springet skal forbedres. 

AK: Skovturen bliver d.19. maj mere info senere. 

MO: Vi har haft en god indskrivning og kredsens økonomi ser god ud. 

   

 


